
 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 13 juni 2018 om 16.30 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Conformstukken  

 

Allereerst twee Gemeenschappelijke Regelingen die hun concept-begroting voorleggen, te 

weten de Omgevingsdienst en de ARCG. In beide gevallen adviseert het college om geen 

zienswijze in te dienen. Gezien het feit dat geen enkele fractie hierop gepiept heeft is de raad 

het daarmee eens. 

 

Het college stelt voor om het fietspad Lintdal (Engelbert) – Weendersweg te verbreden. Dit 

is een speerpunt uit de gebiedsvisie van het Gebiedsteam Oost en is ook opgenomen in het 

Gebiedsprogramma 2018. Fietsers die elkaar hier tegemoet rijden of elkaar willen passeren 

komen regelmatig in de berm terecht. De kosten voor de verbreding worden gedekt uit de 

middelen fietsstrategie, middelen gebiedsteam en bijdrage provincie. 

 

De herinrichting kruispunt Wilhelminakade-Prinsesseweg heeft geleid tot een 

kredietoverschrijding. Daarom wordt nu aanvullend krediet gevraagd.  

 

Voor de geplande vervanging gele stenen binnenstad wordt een eerste krediet 

aangevraagd. De stenen worden steeds gladder, daarom wil het college ze binnen vijf jaar 

allemaal vervangen door een nieuwe steen die stroef is en blijft. 

 

Het Gresco jaarplan 2018 bevat de herziene begroting en borging van het jaarkrediet voor 

2018. Het al beschikbare krediet lijkt voldoende te zijn, voorstel is om dat te handhaven. Met 

betrekking tot de 24 energieslurpende gebouwen volgt later een aparte rapportage. 
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Oosterhamrikzone 

 

In februari jl. heeft het college een ontwerpbesluit genomen over de voorkeursvarianten 

m.b.t. de Oosterhamrikzone (auto- en busverbinding, Korreweg, oeververbinding en 

verkeersplan). Daarover heeft de raad op 6 maart jl. een hoorzitting gehouden, om er 

vervolgens op 14 maart in uw commissie en op 28 maart in de raad over te spreken. 

Verslagen van de hoorzitting en de besprekingen zullen worden bijgevoegd. Daarnaast heeft 

het college de nodige inspraakreacties ontvangen, waarover in een zienswijzerapport wordt 

gerapporteerd.  

 

De inspraak heeft bij het college niet geleid tot de keuze voor een andere variant. Wel zijn op 

onderdelen nadere randvoorwaarden opgesteld of nieuwe inzichten opgedaan. In het 

raadsvoorstel wordt uitgebreid ingegaan op de milieu-effecten, de verkeersveiligheid, het 

parkeren en de barrièrewerking. Voor de vervolgfase is een aantal randvoorwaarden 

opgesteld, zo komt er een second opinion op de thema’s lucht en geluid, mag er geen 

parkeerprobleem op de wijk worden afgewenteld, komt er een inrichtingsplan t.b.v. een 

veilige inrichting van woon- en leefomgeving en komen er maatregelen om de 

barrièrewerking te verzachten.  

 

Verder wil het college de betrokkenheid van de raad op dit onderwerp graag bestendiging 

d.m.v. het voortzetten van de begeleidingscommissie, het organiseren van werksessies en het 

actief informeren over tussentijdse mijlpalen. 

 

Dit raadsvoorstel was te laat voor de piepmail, daarom heeft de agendacommissie zelf tot 

agendering besloten. 

 

Dienstregeling 

 

Het OV-bureau legt u de concept-dienstregeling voor 2019 voor, het laatste jaar van de 

huidige concessie (alsmede ter informatie de trendmonitor over 2017). Het college ziet geen 

aanleiding tot een zienswijze. Wel zijn er een aantal wensen over die vooralsnog niet gedekt 

kunnen worden. Het college kondigt aan dat u ruim voor de commissievergadering nog de 

binnengekomen inspraakreacties ontvangt.  

 

(NB. Dienstregeling v.a. pag. 17 van het digitale document, trendmonitor v.a. pag. 4) 

 

Bespreking van deze collegebrief is aangevraagd door SP, GroenLinks en ChristenUnie 

 

Alternatief vervoer 

 

Tijdens het eerste jaar van de pilot is gebleken dat er per week gemiddeld 200 

reizigersbewegingen met de pendelbus worden gemaakt, waarvan 70 door de primaire 

doelgroep. Het college wil in het tweede jaar van de pilot de aanpak bijstellen: in het eerste 

halfjaar wordt de route uitgebreid zodat de noordkant van de binnenstad beter wordt 

ontsloten, in het tweede halfjaar wordt de bus op afroep ingezet. In september 2019 worden 

de resultaten van de pilot aan de raad teruggekoppeld. 
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(NB. Het stuk is per abuis opgemaakt als raadsvoorstel. Het gaat hier om een collegebesluit 

onder voorbehoud van instemming door de raad, dus in feite wensen en bedenkingen. Er 

hoeft dus geen formeel raadsbesluit over genomen te worden. In principe kan daarom 

volstaan worden met behandeling in de commissie) 

 

Bespreking van dit stuk is aangevraagd door PvdA, GroenLinks, CDA en 100% Groningen. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer 

Raadsadviseur 


